
Dragi prijatelji,  

Hvala vam što ste zatražili ovaj paket za prikazivanje filma „Generacije nade“ i što nam pomažete da još 
više ljudi diljem svijeta dozna za rad Marijinih obroka koji mijenjaju živote.  

Nakon uspjeha našeg prošlog dokumentarca „Dijete 31“, koji nam je pomogao da prenesemo poruku o 
Marijinim obrocima tisućama novih očiju, novih ušiju i novih srca, zadovoljstvo nam je što smo se opet 
udružili s istim nadarenim redateljem, Charlesom Kinnaneom, u ovom prekrasnom novom filmu.  

Samo zahvaljujući generacijama podupiratelja kao što ste vi, „Dijete 31“ prikazano je u dnevnim sobama, 
školskim dvoranama, crkvama, klubovima, kazalištima i kinima u nebrojenim zemljama na šest 
kontinenata. Toplo se nadamo da će nam ovaj novi film omogućiti da dopremo do isto toliko gladne i 
siromašne djece kao što nam je pomogao film „Dijete 31“.  

I tako smo se zaputili u posjet našim programima školske prehrane u Malaviju, na Haitiju i u Indiji, gdje 
otkrivamo priče pune nade i nadahnuća, izravno iz ustiju mladih ljudi čije su živote već trajno preobrazili 
Marijini obroci.  

Kao što mnogi od vas znaju, rad Marijinih obroka bio je nadahnut riječima jednog djeteta 2002. godine, 
kada sam upoznao 14-godišnjeg Edwarda koji je sjedio pokraj svoje umiruće majke u jednom selu u 
Malaviju. Upitao sam ga koje su njegove nade i snovi, a on je odgovorio: „Želio bih imati dovoljno hrane 
za jesti i želio bih jednoga dana ići u školu.  

Od tada sam ponovio te riječi u tolikim govorima o radu Marijinih obroka, i one ni jednom nisu izgubile 
svoj značaj ili svoju težinu u mom srcu. Dugo sam se vremena pomalo plašio pomisli na ponovni susret s 
Edwardom - budući da smo u njegovom kraju počeli posluživati obroke tek nekoliko godina nakon našeg 
prvog susreta, znao sam da su za njega Marijini obroci stigli prekasno.  

Ali dok smo snimali „Generaciju nade“, bio sam vrlo sretan što sam ga ponovo susreo i velika mi je 
utjeha bila saznanje da Edwardova mlađa braća i sestre već nekoliko godina svakoga dana primaju 
Marijine obroke u školi te da će ih primati i njegov mali sin Blessing (engl. Blagoslov) kada naraste do 
školske dobi.  

 

 

 

 

 

 



Među ostalima koje smo susreli je i Jimmy, nadareni kantautor iz opasne siromašne četvrti na Haitiju, 
Cité Soleil, te Veronica, jedna od prve djece koja su ikada primila Marijine obroke, koja sada studira 
ekonomiju i obrazovanje na sveučilištu.  

Oni su dio nove generacije koja je jednom primala Marijine obroke, a koja sada pronalazi svoj glas. 
Zovemo ih „generacijom nade“. Ovi su mladi ljudi oni koji će, nahranjeni i dobro obrazovani, postati 
muškarci i žene koji će podići svoje zajednice iz siromaštva i zajedno izgraditi svjetliju budućnost za svoje 
zemlje.  

Iako nas duboko ohrabruje vidjeti ovu sjajnu mladu generaciju koja se podiže kako bi nas povela u 
budućnost, i dalje ostajemo predani svojoj viziji da bi u svijetu u kojem 59 milijuna djece ne ide u školu, a 
još mnoga su kronično gladna, svako dijete trebalo imati barem jedan obrok dnevno na svom mjestu 
obrazovanja.  

Nadam se da će film „Generacija nade“ (za koji smo nedavno čuli da je odabran za prikazivanje u „kutku 
kratkometražnih filmova“ na prestižnom Filmskom festivalu u Cannesu!) i vas ganuti i potaknuti na 
djelovanje onoliko koliko i nas.  

Hvala vam za vaš izvanredan trud da približite ovaj moćni film i ove važne priče svojim prijateljima, 
obiteljima i zajednicama! Zajedno možemo doprijeti do sljedećeg gladnog djeteta koje čeka Marijine 
obroke.  

 

 

 

Magnus MacFarlane- Barrow                                   
Osnivač i izvršni direktor Marijinih obroka  

 

P.S. Ako želite razgovarati o svojoj ideji za prikazivanje filma ili ako trebate bilo kakve detaljnije 
informacije ili resurse, obratite se našim volonterima u Marijinim obrocima Hrvatska na broj telefona 01 
550 92 41 ili e-mailom na info@marysmeals.hr 

 


